
 
 
 
 
 
Věc: Vyjádření výboru ACC z.s. k Žádosti o prošetření jednání a pochybení výboru a DR ACC z.s.   
 
Slečno Petrová, 
 
úvodem naší odpovědi na Vaši žádost bychom Vás chtěli informovat o tom, že všechny otázky uvedené ve 
vaší stížnosti již byly řešeny a zodpovězeny na podnět paní E.S. na členské schůzi dne 7.11. 2021 a v 
zápisech DR ze dne.16.9. 2021, 7.10.2021 a 7.11.2021. 
 
Členskou schůzi dne 7.11. 2021 v Pardubicích svolal Výbor ACC z.s. po dohodě s DR ACC z.s. z důvodu 
potřeby objasnění a vysvětlení připomínek paní E.S. Na schůzi byly vysvětleny i body, které jsou 
předmětem Vaší žádosti. Vzhledem k tomu, že DR a výbor je volen členskou základnou, byly všechny body 
podrobně vysvětleny a doloženy členům klubu, tedy členské základně, jakožto nejvyššímu orgánu ACC z.s. 
Na této členské schůzi jste byla osobně přítomna (dle Vašeho podpisu na prezenční listině). Neprojevila jste 
zájem podrobně nahlédnout do účetnictví ani matriky, což bylo, jako na každé schůzi, nabídnuto a 
umožněno všem přítomným členům. Nebyla Vámi vznesena jediná námitka nebo dotaz k vedení účetnictví 
a matriky. Usnesení této členské schůze bylo schváleno jednomyslně 26 hlasy. Zápis z této členské schůze 
byl zveřejněn na webových stránkách ACC z.s.. Zápisy DR ACC z.s. ze dne 16.9. 2021, ze dne 7.10.202 a ze 
dne 17. 11. 2021 (doplněný přílohami) byly rovněž zveřejněn na webových stránkách ACC z.s.  
 
Přesto všechno zasíláme vyjádření k jednotlivým bodům Vaší žádosti: 
 
1/ účetnictví za rok 2020–2021–  k tomuto bodu posíláme vyjádření ekonoma ACC z.s. paní ing Strakové, 

součástí vyjádření jsou i veškeré doklady, které jsou v účetnictví klubu ACC z.s. za rok 2020 a 2021.  
     Tyto doklady byly zkontrolovány DR a zároveň byly samozřejmě součástí podkladů k daňovému přiznání 

klubu ACC z.s.  Daňová přiznání za rok 2020 a 2021 byla na Finanční úřad podána v řádných termínech. 
     Příloha č.1 Vyjádření ekonomky klubu ACC z.s. Ing. Strakové 
 
2/ členství pana M.K.  - Příloha č. 2 Vyjádření matrikářky klubu ACC z.s. paní Maturové    
                 
3/ Příloha č. 3 Vyjádření předsedkyně DR ACC z.s. paní Manové 
 

Věřím, že všechny podklady jsou pro Vás dostatečně podrobné a srozumitelné.  

 

Za výbor ACC z.s.            

  

 

Eva Nepomucká, předseda ACC z.s. 

V Malém Chlumci dne 7.7.2023 


